
 

 

 

  
 
 

Motie  
Horeca Speelboerderij 
 
De gemeenteraad van Zoetermeer in vergadering bijeen op 29 juni 2015: 
 
Constaterende dat 
 
- Er tot op heden nog geen contract is gesloten met een commerciële partij voor 

een horecavoorziening aan de Voorweg; 
- Al meer dan een jaar gezocht wordt naar een partij die hier een horecavoorziening 

wil starten; 
  

Overwegende dat 
 

Op de boerderij in Oosterheem al ruime tijd een meer maatschappelijke 
horecavoorziening is in samenwerking met Ipse de Bruggen; 

- Een maatschappelijke horecavoorziening een bijdrage levert aan de 
participatiebanen in Zoetermeer; 

- De gemeente op dit moment inkomsten misloopt doordat er geen fatsoenlijke 
horecavoorziening is; 
 

Draagt het college op 
 
- Wanneer er per 1 september geen contract is afgesloten met een externe partij te 

komen met alternatieven voor het Najaarsdebat; 
- Een van de alternatieven in ieder geval een vergelijkbare optie betreft als de 

huidige horeca op de boerderij in Oosterheem; 
- Hierin de financiële consequenties mee te nemen; 
 
     
en gaat over tot de orde van de dag. 
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